
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 4/2023 

Datum konání:   25. 4. 2023    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 

Omluveni: 

 Martin Blažek, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, člen OV 
 

Program:  

1. Konference ČJF 

2. Schváleno per rollam 

3. Vzdělávání v oblasti 

4. ZZVJ 

5. Ekonomika oblasti 

6. OCM 

7. SJL 

8. OM 

9. MČR  

10. Galavečer oblasti 

11.  Schvalování rozpisů 

12.  DIK 

13.  Nadřízený OS 

14. Nákup fotobuněk pro potřeby oblasti  

15. Dotazy a odpovědi členky OV směrem k ČJF 

16.  Další jednání OV 

 

1. Na konferenci oblasti byl zvolen počet zástupců oblasti na celostátní konferenci v počtu                    

14 delegátů + 8 náhradníků, přesný počet delegátů zatím není známý. Dle Zápisu z jednání 

rady ČJF ze dne 20. 12. 2022 je počet delegátů na konferenci ČJF určen klíčem „na každých 

započatých 250 členů oblasti jeden delegát“, za rozhodné datum je stanoven poslední den 

druhého měsíce předcházejícího měsíc konání konference. Termín konference byl tímto 

zápisem stanoven nejpozději na červen 2023. 

Termín konference nebyl v době jednání OV známý, chybí vazba na počet delegátů na 

konferenci. OV opětovně zažádá VV o sdělení termínu konference. 



 

2. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 termín tréninkového dne, určeného pro účastníky MČR děti a junioři 

v Martinicích, a to dne 11. 7. 2023. Vedením akce je pověřena vedoucí ekipy, 

Mgr. Kateřina Vašáková 

 do kurzu stavitelů – skoky byli per rollam schváleny přihlášky: Magdaléna 

Křížová (B2408), Tereza Kleandr (B2721) 

 podpora žádosti Komise všestrannosti o zařazení Jana Štvána jako člena 

komise všestrannosti – opětovně bude vznesen dotaz, proč nebyl schválen 

 z důvodu nedostatečného počtu přihlášených byly zrušeny ZZVJ Mělník 23. 

3. 2023, 6. 4. 2023, Čakovičky 15. 4. 2023, přesunuty ZZVJ Ptýrov ze 14. 4. 

2023 na nový termín 2. 6. 2023, schváleny ZZVJ Poděbrady 28. 4. 2023, které 

byly následně přesunuty na 4. 5. 2023, navýšen počet přihlášených na ZZVJ 

Čtyřkoly z 20 na 21 kandidátů 

 změna termínu závodů JS Bártův Dvůr Přeštěnice z 1. - 2. 7. 2023 na nový 

termín 2. – 4. 7. 2023 

 vložení nových závodů do kalendáře – JC Královický dvůr v termínu 22. 4. 

2023. Poplatek 2000,- Kč za pozdní vložení závodů do kalendáře byl uhrazen 

 vložení nových hobby závodů – JK Ostrov Vlašim v termínu 1. 5. 2023. Hobby 

závody nepodléhají poplatku 2000,- Kč, proto nebyl vyžadován 

 zrušení závodů JS Opatrný Hořovice v termínu 1. – 3. 9. 2023 z důvodu 

odstávky elektřiny 

 zrušení závodů JS Opatrný Hořovice v termínu 14. – 16. 4. 2023 a JK Komárno 

– Nymburk 15. 4. 2023 z důvodu deště 

 schválení pravidel Středočeské stylovky 2023, ta je středočeskou součástí 

Českého poháru ve stylovém skákání B ČJF 

 dne 19. 4. 2023 byly odeslány podněty OV Středočeské oblasti pro 

plánované jednání Rady ČJF 

 

3. OV opětovně pověřuje sekretářku oblasti dotazem směrem k ČJF, zda finance ze všech 

vzdělávacích akcí v návaznosti na jejich koordinaci směřují do oblasti, či na centrálu ČJF. 

OV má jako oblast zájem o uspořádání refreshingu pro stavitele II. a III. třídy. Bude opětovně 

vzneseno ke schválení VV ČJF.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

OV schvaluje jmenování Jany Noskové (A0410) do funkce hlavního komisaře ZZVJ. 

Požadovaná praxe byla doložena. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV žádá VV ČJF o sdělení kritérií, na základě kterých jsou jmenováni a posuzováni školitelé 

ČJF, kteří jsou OV doporučeni a splnili veškeré potřebné podmínky pro jejich schválení dle 

příslušného dokumentu.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

4. ZZVJ 



 4. 5. Poděbrady (hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. M. Drbal Burešová, Ing. J. 

Gotvald)           

 10. 5. Heroutice (hl. komisař J. Nosková, komisaři J. Holíková, Ing. A. Klauz, náhr. 

Ing. M. Veselý) 

 11. 5. Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. P. Bůžková, náhr. 

J. Holíková) 

 20. 5. Prak (Český Šternberk) (hl. komisař bude stanoven, komisaři J. Nosková, 

Ing. A. Klauz, Ing. M. Veselý)  

 2. 6. Ptýrov (hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. M. Drbal Burešová, Ing. J. 

Gotvald, náhr. Ing. P. Bůžková) 

 

OV projednal podmínky pořádání ZZVJ ve Středočeské oblasti: 

 ZZVJ se nebudou pořádat o víkendech v období od 1. 5. do 30. 9. daného roku, 

víkendové ZZVJ mohou probíhat v období roku od 1. 10. do 30. 4. 

 pokud v termínu do 10-ti dnů před konáním ZZVJ nebude přihlášen alespoň 

minimální počet 8 účastníků, budou dané zkoušky zrušeny, a přihlášeným 

umožněno se zúčastnit jinde. 

 minimální počet účastníků ZZVJ byl stanoven na 8 kandidátů, s ohledem na 

ekonomiku akce. Uspořádat ZZVJ s nižším počtem účastníků je možné, ale 

s částečnou úhradou komise ZZVJ (minimální počet účastníků 6) 

 tyto schválené podmínky vstupují v platnost 15. 5. 2023, pořadatele ZZVJ obešle 

mailem sekretářka oblasti, informace bude zároveň zveřejněna na webu a FB oblasti 

               OV znovu žádá o uspořádání setkání všech hlavních komisařů ZZVJ s příslušnými funkcionáři 

a ujednocení postupů.  

Dál OV žádá se stejného důvodu o společné setkání osob schvalující rozpisy závodů. 

HLASOVÁNÍ: Pro - 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

5. Ekonomika  

Výsledky za rok 2022 uvedené v předchozím zápisu jsou již považovány za finální.  

Očekává se přepracování rozpočtu ČJF na rok 2023 předloženého v prosinci – byl schválen 

jako předběžný, neboť mnoho údajů v tu dobu nemohlo být známo. 

Co se týká oblastí, stále je platný přehled přidělených prostředků uveřejněný na webu ČJF 

(6,8 mil. pro všechny oblasti), OV bude žádat o jeho přepracování a adekvátní navýšení dle 

stavu zinkasovaných poplatků, jednání je přislíbeno víceprezidentkou pro ekonomiku. 

Bylo řešeno téma pozdního proplacení DPP z roku 2022 – OV obdržel vyjádření GS ohledně 

pozdního vyplacení DPP, zaslaných oblastní sekretářkou na ČJF dne 21. 12. 2022 

prostřednictvím České pošty, kdy tak neodpovídá skutečnosti fyzické podání DPP na 

sekretariát ČJF  - vyjádření obsahuje datum 18. 1. 2023, kdy byl sekretářkou oblasti mailem 

vznesen dotaz, kdy budou DPP uhrazena. Celá kauza nicméně vedla k návrhu GS o nastavení 

závazného postupu tak, aby se podobná situace již neopakovala – do dne jednání OV 

nedodáno. Sekretářkou oblasti bude vznesen dotaz, zda je možné při komunikaci ohledně 

hrazení DPP připojit do kopie daného mailu i osobu, které se dané DPP týká. 

Sekretářka oblasti přednesla OV počty subjektů, osob a koní: 



 k 31. 12. 2022 – 297 subjektů, 3 462 osob, z toho 1 534 s licencí, 1 928 s členským 

poplatkem, 1 673 koní s licencí 

 k 25. 4. 2023 – 273 subjektů, 2 812 osob, z toho 1 371 s licencí, 1 441 s členským 

poplatkem, 1 520 koní s licencí 

Dosud nemáme detailní rozpad rozpočtu, který byl závazně přislíben po prosincovém 

jednání Rady. V rámci následujícího jednání Rady ČJF je nutné, aby došlo ke schválení 

nového klíče pro výpočet přidělených financí oblastem. Aktuálně nebyl proveden výpočet 

dle posledního schváleného klíče a současný výpočet není zcela jasný a přesný. OV preferuje 

se držet hlediska počtu členů a zinkasovaných poplatků. 

Podnět ekonomika – zaslán v bodech pro jednání Rady – dosud nedodán rozpad rozpočtu, 

nový rozpočet – původní verze je jen předběžná, a přepočítání financí oblastem včetně 

schválení nového klíče pro výpočet. 

Dotaz na VV ČJF – bude ČJF přispívat na Stylový pohár B? V loňském roce ČJF přispěla 3x 

2000,- Kč. Žádáme o doplnění pravidel o informace o příspěvku ČJF pořadatelům a způsobu 

vyhodnocení účastníků v rámci seriálu, v tuto chvíli považujeme dokument za neúplný. 

 

6. OCM 

OV na minulém zasedání schválil termín soustředění všestrannosti v termínu 15. – 16. 4. 

2023 v Přeštěnicích, trenéři byli pořadatelem uvedeni Ing. A. Klauz a R. Pokorný. OV 

odsouhlasil příspěvek 500,- Kč/osoba do 18. let věku včetně, která není zařazena do SCM 

všestrannost. Do data jednání nebylo dodáno vyúčtování akce, OV pověřuje sekretářku 

oblasti zjištěním stavu vyúčtování akce OCM pořadatelem. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

Ing. Bůžková zaslala členům OV a garantům disciplín ke konzultaci oblastní metodiku OCM 

z roku 2022. U skoků budou doplněny již plánované aktivity (trénink v místě konání MČR, 

pony camp …), akce pro spřežení již proběhla, a u ostatních disciplín je komunikována 

spolupráce s pražskou oblastí. 

 

7. SJL 

Pořadateli OV Středočeské oblasti přispěje 1000,- Kč na stylového komisaře za každou 

soutěž z kategorií stylového skákání (děti, junioři), maximálně tedy 2000,- Kč. 

VV ČJF bude dotázán, jakým způsobem bude vyhodnocen Stylový pohár B. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

8. OM 

Termíny OM 2023 

 23. – 25. 6. 2023 OM spřežení Čakovičky 

 24. – 25. 6. 2023 OM drezura, paradrezura, pony drezura Královice 

 2. – 4. 7. 2023 OM všestrannost Přeštěnice 

 5. – 6. 7. 2023 OM pony skoky Zduchovice 

 7. – 9. 7. 2023 OM skoky Zduchovice 



STP OM ve všech disciplínách 2023 jsou schválena, jejich uveřejnění nyní závisí na schválení 

kombinované Soutěže Nadějí VV ČJF. 

OV odsouhlasil garanty jednotlivých OM – skoky K. Vašáková, drezura L. Korejsová, spřežení 

J. Ziegler, všestrannost J. Štván, pony – K. Vašáková. 

OV projednal výši podpory jednotlivým pořadatelům OM, dále pořadateli Finále SJL – pro 

rok 2023 u závodu, kde se mistrovské či finálové soutěže konají bez platby startovného, bude 

podpora 10.000,- Kč/den, u závodu, kde jsou mistrovské soutěže vyhodnoceny současně při 

otevřených, bude příspěvek 4.000,- Kč za realizovanou kategorii. Dále předjednal sbor 

rozhodčích s těmito návrhy (navržené rozhodčí osloví sekretářka oblasti a bude OV 

informovat o výsledku, současně budou osloveni a požádáni o návrhy garanti jednotlivých 

disciplín. Zatím jsou schváleny tyto skutečnosti, dál bude řešeno PER ROLLAM a sestaven 

samostatný přehled: 

 OM spřežení – hl. rozhodčí I. Matoušková, rozhodčí Ing. M. Veselý, pro návrh 

ostatních členů sboru bude sekretářkou oblasti osloven garant disciplíny 

Podpora pořadateli – 4000,- Kč za každou uskutečněnou disciplínu (dvojspřeží pony, 

jednospřeží, dvojspřeží, čtyřspřeží), maximálně tak 16000,- Kč 

 OM drezura, paradrezura, drezura pony – hl. rozhodčí K. Hlavová další po dohodě s 

garantem pro návrh ostatních členů sboru bude oslovena garantka disciplíny 

Podpora pořadateli – 20000,- Kč (10.000,-/ den) 

 OM všestrannost – s návrhem členů sboru bude osloven garant disciplíny 

Podpora pořadateli – návrh OV 4000,- za každou uskutečněnou disciplínu, bude ještě 

jednáno na dalším jednání OV 

 OM pony skoky – hl. rozhodčí I. Matoušková, členové sboru I. Hůlková, Ing. A. Klauz, 

Mgr. J. Perníčková, T. Šubíková, asistent stavitele T. Hůlka 

Podpora pořadateli – 20000,- Kč 

 OM skoky – hl. rozhodčí I. Hůlková, členové sboru MVDr. M. Drbal Burešová, J. 

Holíková, Ing. P. Bůžková, T. Šubíková, stavitel Petr Mašek, technický delegát V. Drbal  

Podpora pořadateli – 30000,- Kč 

 OM pony skoky a skoky – technické zajištění výsledků a LED tabule – J. Matuška, 

hlasatel M. Hyka (velcí koně)  nebo M. Beneš (pony) 

 Podpora pořadateli Finále SJL – 10000,- Kč 

Potvrzeným rozhodčím bude sekretářkou oblasti zaslána delegačenka současně s rozpisem 

na OM v dané disciplíně. 

OV pověřil sekretářku oblasti vznesením dotazu směrem k VV ČJF ohledně poplatku 15,- Kč 

za start dvojice platí i pro OM, kde se neplatí startovné, pokud ano, je možné žádat o výjimku 

– odpovědí ČJF je fakt, že v soutěži, ve které se neplatí startovné, 15,- Kč poplatek/jezdec se 

neodvádí. OV požaduje, aby tato informace a další upřesnění k pravidlům byla zveřejněna 

oficiálně všem, např. dodatkem k pravidlům, stejně jako nová informace o Zprávě HR a 

systému odměny pro HR. Dále objasnění, jak bude probíhat placení poplatku 15,- za start. 

Dále jestli se výše uvedené vztahuje i na hobby závody.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se - 0  



9. MČR  

OV na svém jednání schválil vedoucí ekip na jednotlivá MČR, a to: 

 20. – 23. 7. 2023 skoky D+ J – Mgr. K. Vašáková, MBA 

 20. – 23. 7. 2023 všestrannost – J. Štván 

 3. – 6. 8. 2023 skoky S + U25 – J. Nosková 

 3. – 6. 8. 2023 spřežení – I. Matoušková 

 10. – 13. 8. 2023 drezura + paradrezura – Mgr. H. Vášáryová 

 23. – 27. 8. 2023 pony skoky + drezura – Mgr. K. Vašáková, MBA 

 9. – 10. 9. 2023 reining – prozatím není stanoven 

OV odsouhlasil výši náhrad za vedení ekipy ve výši 2500,- Kč/den a cestovní příkaz. 

Administrací je pověřena sekretářka oblasti, která s vedoucími ekipy uzavře DPP. Všichni 

vedoucí ekipy obešle sekretářka oblasti delegačenkou na dané MČR před jejich konáním. 

OV pověřuje sekretářku oblasti rozesláním emailu členům oblasti s dotazem o zájem o start 

na MČR napříč disciplínami a informace o tréninku před MČR v Martinicích – termín, atd. Tuto 

informaci zároveň zveřejní na webu a FB oblasti. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

10.  Předseda oblasti seznámil OV s celkovým vyúčtováním Galavečera Středočeské oblasti, 

který se konal 18. 2. 2023 v Kolíně. 

Květiny pro oceněné – 5900,- Kč, catering pro vyhodnocené jezdce – 20 795,- Kč, zvuková 

a světelná technika – 35260,- Kč, celkové náklady 61955,- Kč. 

Administrací (výplatou faktur) byla pověřena sekretářka oblasti, v současné chvíli jsou 

všechny závazky uhrazeny. 

Předběžný návrh termínu Galavečera 2024 je 17. 2. 2024 v Městském společenském domě 

v Kolíně. 

 

11.  OV na svém minulém jednání schválil pokračování M. Moudrého ve funkci schvalovatel 

rozpisů v oblasti. 

Za tuto funkci mu náleží odměna ve výši 3350,- Kč měsíčně. Administrací uzavření DPP byla 

pověřena sekretářka oblasti. Dle informací z ČJF bylo DPP podepsáno a vyplácení by mělo 

proběhnout kvartálně. 

OV žádá o další přístup do JISu pro dalšího schvalovatele rozpisů – je potřebné pro zástup, 

či konkrétní disciplíny, či OM. 

 

12.  OV, vzhledem k dlouhé době od podání návrhu na Disciplinární řízení vůči M. M. vznáší 

dotaz, v jakém stavu se tento návrh nalézá. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

13.  Předseda oblasti seznámil OV s průběhem komunikace OS s GS, kdy došlo k neshodě 

ohledně nařízení zveřejnění dokumentu oblastnímu sekretáři. OV tak vznáší dotaz směrem 

k VV ČJF, kdy s odvoláním na článek Stanov ČJF (článek 15., odstavec 15.4) žádá o specifikaci 

pravomocí GS a OV vůči oblastnímu sekretáři.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0 



 

14.  OV opakované žádá o možnost zakoupení minimálně dvou sad běžných levnějších 

fotobuněk pro závody kategorie C, B.  

 

15.  Přílohou číslo 4.2 tohoto Zápisu je komunikace J. Holíkové, členky OV se S. Bouškovou, 

předsedkyní skokové komise a členkou VV ČJF. OV tuto konverzaci zveřejňuje k informování 

členů oblasti a probíhá se souhlasem S. Bouškové.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

16.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


